
Zápis z jednání předsednictva RSG 

Termín: úterý 12/12/2017, 17,00 – 18,15 hod. 

Přítomni: Prášilová (6XB) – předsedkyně RSG, Příbramský (3TA) – místopředseda RSG, Marková 

(4KB), Štekrtová (3A), Dlouhý (4A), Mrázek (4KA) 

  

Omluveni: Kuhn – tajemník RSG, Prokeš (3TB), 

Nepřítomni: --- 

Předsednictvo RSG bylo usnášení schopné. 

Program: 

1. žádost o dar  4A 

2.     diskuze 

  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Předsedkyně RSG přivítala přítomné členy předsednictva. Konstatovala, že předsednictvo RSG je 

usnášení schopné a dala hlasovat o programu jednání. Program Byl jednohlasně schválen. 

1. Žádost o dar 4A 

Zástupce třídy 4A žádá RSG o finanční dar na pronájem sálu na maturitní ples ve výši 20.000,-Kč. Na 

plesy studentů maturitních tříd RSG nikdy nepřispívalo. V příštím kalendářním roce jsme se rozhodli 

podpořit Majáles a vybavení třídy Student Place.  

Závěr: 

 Předsedkyně bude informovat o neposkytnutí příspěvku zástupce třídy 4A a doporučí, aby se 

snažili sehnat sponzorské dary do tomboly, aby se jim investované peníze vrátily 

2. Diskuze 

- Pan Příbramský navrhl, že by mohl oslovit odborníka přes pubertu a uspořádat přednášku na 

jaře 2018 pro rodiče 

- Proběhla diskuze ohledně tepla ve třídách na gymnáziu – dotaz na pana ředitele 

- Jídelna: Jak je to s využíváním jídelních stolů pro základní školu. Dle informace dětí gymnázia  

nevyužívají  žáci ZŠ své rezervované stoly, jí u stolů určených pro gymnázium a studenti 

gymnázia mají velice omezený prostor na konzumaci oběda – dotaz na pana ředitele 

 

 

Zapsala:  _________________  Martina Prášilová 

 

 



Ověřil:   _________________  Stanislav Příbramský, Monika Štekrtová 

 

 

V Nymburce dne 12.12.2017  Martina Prášilová  _____________________________ 


